
Referat

Vedrørende: 20201126 Dagsorden og 
referat

Mødedato:
26.11.2020
17:00 – 20:00 

Deltagere: Lise, Emil, Mogens, Lene, 
Birgitte, JTH, EMØ, SHC, Mikkel, , Søren, EMØ, 

Afbud: Søren, Maja, Torben, Lars, Sejer, Kalle

Kopi til:

Sted: Afd. Vestermarken

1. Godkendelse af dagsorden
 Torben: bilag bør sendes med ud sammen med referat.
Godkendt

2. Nyt fra elevråd (10 min)
 Intet nyt pga. Corona

3. Opfølgning på dialogmøde med BUK (20 min) Mogens/Lene
Formen fungerede fint. Der er flere forskellige tilgange og pro-
blemer med styrelsesvedtægterne. Ikke så meget fra os men me-
re fra de andre pga. af forskellige forudsætninger.
Mogens spurgte om hvad ”de” selv syntes det gik. Der blev fra 
politisk side udtrykt at de syntes det gik fint.
Erik: Der blev talt om skævvridning fra landsbyordningen. Den 
udlægning kunne godt være vendt om. 

4. Høringssvar vedr. styrelsesvedtægter og ændret struktur (30 
min) Mogens/Lene
Udkast præsenteres
 Se bilag 1
Lise: skal man omformulere punktet med elevrådet.
Mogens og Lene: Barnets stemme varetages ved at de altid er to 
med når det er uden for ”egen” matrikel.
Ret formulering: Vi vil gerne have mindst to med fra hver afde-
ling.
Ellers enighed om formuleringerne. Ros fra bestyrelsens med-
lemmer til de gode formuleringer.
Mogens og Lene retter til.
 

Vestskolen-Afd Skovbakken
Holsteinsgade 43
8300 Odder
Tlf. 8780 3600

04-12-2020
Sags Id. S2020-29288

Sagsbeh.
Susanne Bruun
Tlf. 8780 3600
susanne.bruun@odder.dk

Dok id. D2020-145458
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5. Pause (30 min)

6. Klub etablering for 4-6 klasse på Vestermarken (45 min) EMØ
- rundvisning
- baggrund
- anbefaling
Erik: Klubben skal splittes op i to. En på Parkvejens og en på Ve-
stskolen (afdeling VMS). Vi satser på at der kommer flere i klub 
på Vestskolen. Pt er der 56 børn fra Vestskolen og 45 børn fra 
Parkvejen. Det er vores mål at fastholde vores medarbejdere, i 
samarbejde med Parkvejens skole.  
Personalet på VMS er med til at komme med gode ideer og ser 
allerede på situationen som en mulighed for også at få udviklet 
det eksisterende til win win for både skole og klub.
Lise: Super godt med klub på Vestskolen. Man skal nok forvente, 
at det kan tage lidt tid inden vi oplever elev-øgningen i klubtil-
buddet. Tålmodighed.   
Mikkel: Er der tænkt på busser til og fra klubben så alle unge kan 
bruge den? Klubtilbuddet skal gerne være åben og muligt for al-
le. Og hvad med buskort til klubbørn.
Erik: God pointe. Vi undersøger muligheden. 
Erik: Der 82 indmeldte fra 1. januar. Delt ud på begge skoler. 
(Vestskolen og Parkvejens skole)
Mogens: Er der lavet beregninger på hvor mange der skal til-
strømme for, at det går i nul.
Erik: Det har vi ikke haft tid til at kigge på endnu. Vi laver et skøn 
og tager med til næste møde.
Mogens: Kan man gøre det attraktivt at melde sig ind i klubtil-
buddet… måske gratis 1. kvartal.
Birgitte: Kan man lave noget både på Skovbakken og Vester-
mark.
Lise: Tror det bliver svært at få 5. klasserne med. Der er andre 
aktiviteter også. Nemmere hvis der bliver skabt en kultur i over-
gangen.
Erik: Åbningstid er som udgangspunkt 14 – 17 med mulighed for 
aftenåbning.

7. Coronasituationen (30 min) SHC/EMØ
- fakta:  
- problemstillinger: 
- anbefaling
58 er testet positive. Heraf 3 lærere. 
Der har været kørt et forsigtighedsprincip med at teste nære 
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kontakter og sende dem hjem. Når det har været nødvendigt har 
der været sendt hele klasser til screening også – kun 1 test. 
Det har givet et pres i organisationen. Sammenlagt har der per-
sonalemæssigt været 89 fraværsdage til test. Derfor udfordrin-
ger med at dække undervisning, men det resterende personale 
har virkelig løftet og løbet stærkt. Smitten kommer både udefra 
og internt, men som udgangspunkt fra samvær uden for skolen. 
Det blev tydeligt at der var smittebærere uden symptomer. Stra-
tegien for håndteringen har været drøftet løbende i tæt samar-
bejde med forvaltningen.
Der er lavet en plan for nødundervisning, hvis der i fremtiden bli-
ver sendt hele klasser hjem.

8. Meddelelser (10 min)

Der er lavet 2 legepladsinspektioner. 
Mogens: vil gerne søge fonde, og derfor skal vi finde ud af hvad 
vi vil.
Erik: Enig. Det vil blive taget op på et senere tidspunkt.

9. Evt. (5 min)
Birgitte: Kan vi få ok til at få åbnet for facetime på ipads? 
Svar: Ja.

Husk der skal være et fast punkt i toppen: Forældrehenvendelser

Punktet om skolepatrulje er vi desværre nødt til at udsætte, vi har væ-
ret nødt til at prioritere arbejdet med klub og Corona, som det mest 
presserende.
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